
İL GENEL MECLİS ÜYESİ MUSTAFA ADİL GÜRSES’TEN GÜMÜŞHANE İÇİN İKİ ÖNEMLİ TEKLİF

Gümüşhane İl Genel Meclisi’nin Ekim ayı toplantıları 6 Ekim 2017 Cuma günü sona
erdi.
Toplantının dilek ve temenniler bölümünde söz alan MHP Grup Başkanı Mustafa Adil
Gürses, yurtdışı ziyaretleri sırasında karşılaştığı tarım ve hayvancılık
konularıyla ilgili bilgi verdi.
Zaman zaman balkanlar ve Kafkaslarda bir dizi ziyaret yaparken Gümüşhane’nin
ekonomisine katkı sağlayacağını düşündüğü faaliyetleri incelediğini belirten
Gürses, özellikle Romanov koyunlarının Gümüşhane’de yaşatılabileceğine dikkat
çekti. Bu koyunların yaşadığı iklim yapısının Doğu Karadeniz iklim yapısına
uygun olduğunu belirten Gürses, oldukça verimli olan bu ırk koyunların
Gümüşhane’ye gelmesi için çalışma yapılmasını istedi.
Özellikle Ukrayna’dan getirdiği glütensiz un üretilen buğday çeşidini de tanıtan
Gürses, bu türün Gümüşhane’de yetişebileceğini, aynı Kinoa bitkisi gibi çiftçiye
yüksek gelir getiren farklı bir tür olabileceğinin altını çizdi.
(Kaynak: Gümüşhane İl Özel İdaresi Basın Birimi)
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